
T. Sződliget Nagyközség Önkormányzata! 

 

A 2021-es évben –  az éves szabadságot , a továbbképzéseket kivéve – a lakosság fogászati 

ellátását végeztem. Pandémiés  idő alatt az előírt védőfelszereléseket beszereztem /mert az 

államtól csak pár doboz sebészeti maszkot és 2 doboz kesztyűt kaptam /, ezúton szeretnénk 

megköszönni az Önöktől kapott tisztító és fertőtlenítő szereket is. 

Az oltatlan betegek ellátása érdekében az általunk vett teszttel szűrjük Őket a kezelés előtt. 

Rendelési időben a hét négy napján sürgősségi, konzerváló és protetikai munkát végzek. Az 

ötödik nap pénteken iskolafogászat van, ami az első fél évben központi utasításra szünetelt, 

a szeptemberi iskolakezdéstől folyamatosan végezzük , az óvodásokkal együtt . Rendelési 

időben a szülővel érkező gyerekeket természetesen ellátjuk .  

Mivel nincs a környékünkön központi ügyelet, hétvégén és ünnepnapokon a budapesti 

ügyeletre kell bemenni. 

A rendelő felszereltsége az állami minimál előírásoknak megfelel- bár pótlásukról az idén is 

gondoskodtam .A járványhelyzetre való tekintettel folyamatosan gondoskodom az egyszer 

használatos eszközök meglétéről , a fertőtlenítőszerekről. A tavaly vett levegőszűrő 

berendezés  azóta is folyamatosan üzemel .  

A napi rendelésen a vírushelyzetre való tekintettel naponta 5 beteget tudunk biztonsággal 

fogadni , a betegek közti fertőtlenítés folyamata miatt , az EMMI utasítások értelmében .  

Kérnénk a személyzet részére a kerékpár tárolására alkalmas megoldásról gondoskodni, mert 

a teraszon tartva a betegeket akadályozza a bejutásban. 

Kérnénk még az Önkormányzat segítségét az Egészségház udvarának és környékének 

rendszeres gondozására. 

A fűtési rendszer korszerűsítése után is  a radiátorokat rendszeresen légteleníteni kell  ,de a 

fő légtelenítőhöz nem férünk mi hozzá , mert a magán orvosi rendelő várójában van,ezért a 

rendszer tökéletes légtelenítése nem megoldható.   

Tavaly előtti  kérésünket újból leírnánk , ami ÁNTSZ ellenőrzés kapcsán felmerült a 

vízvezetékek Legionella kockázatbecslési dokumentációjának  felülvizsgálata – melyet már 

jeleztünk a műszaki osztály fele ahonnan a felújítási munkálatok megléte utánra ígérték. Mi 

dokumentációt azóta sem kaptunk- ennek pótlását kérem , mert újabb ÁNTSZ ellenőrzés 

várható. 

Ha  a jövő évi költségvetés engedi kérnénk a fogászati váró ablakára szúnyoghálót elhelyezni 

, szintén ÁNTSZ kérésére. 
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